
  
 

 
 

Protokół nr 13/2025 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 14 kwietnia 2025 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.34 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 17 marca 2025 roku. 
3. Podsumowanie ostatniego sezonu Płockiego Roweru Miejskiego (analiza kosztów, plany) 
oraz porównanie z rokiem 2023.  
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 
Witam Państwa bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Zanim przejdziemy do 
porządku posiedzenia, bardzo proszę tradycyjnie żebyśmy sprawdzili obecność. Awaria 
tabletu, dobrze, czyli jedna osoba głosowała ręcznie, tradycyjnie jeszcze druga osoba 
głosowała ręcznie, zatem Pani Jolu dwie osoby głosowały ręcznie, zatem mamy wszystkich 
obecnych, mamy kworum.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Panowie radni Jacek Jasion i Mirosław Milewski głosowali ręcznie podczas całego posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Witam 
oczywiście wszystkich Państwa, którzy oglądają nasze posiedzenie zdalnie, również osoby, 
które uczestniczą tutaj z nami na sali. Szanowni Państwo, przyjęcie porządku obrad. Kto z 
Państwa jest za przyjęciem porządku obrad? Państwo radni, proszę bardzo o zagłosowanie. 
Dwie osoby głosowały poza tabletem, czyli mamy sześć osób za. Bardzo dziękuję.”  
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Panowie radni Paweł Jasion i Mirosław Milewski głosowali ręcznie 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, przyjęcie protokołu. Punkt 2: przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z 17 marca 2025 roku.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 17 marca 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem tego protokołu? Bardzo proszę o zagłosowanie. Ponownie sześć 
osób za.” 
 
Panowie radni Paweł Jasion i Mirosław Milewski głosowali ręcznie 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 11/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, w punkcie trzecim mamy podsumowanie ostatniego sezonu Płockiego Roweru 
Miejskiego. Jest to analiza kosztów oraz plany, a także porównanie z rokiem 2023.” 
 
Ad pkt. 3 
Podsumowanie ostatniego sezonu Płockiego Roweru Miejskiego (analiza kosztów, 
plany) oraz porównanie z rokiem 2023.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Są osoby, 
które mogą ewentualnie odpowiedzieć na pytanie, jeżeli takowe się pojawią do przekazanego 
materiału. Jeżeli pytań nie będzie, tego punktu nie głosujemy, ponieważ nie jest to temat 
sesyjny, ale jeżeli są pytania to bardzo proszę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Na pewno nie 
będzie żadnego opóźnienia.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Proszę 
doprecyzować pytanie, Panie radny.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 
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Pan Tomasz Żulewski Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg powiedział: „[głos z sali 
niezrozumiały], więc jest taki pomysł z ich strony.” 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 
 
Pan Tomasz Żulewski Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg powiedział: „Na razie na chwilę 
obecną nie chciałbym zdradzać nazwy, bo jesteśmy jeszcze w trakcie uzgodnień, więc może 
uda się to w czerwcu ruszą.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 
 
Pan Tomasz Żulewski Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg powiedział: „Nie, nie, to jest w 
ogóle firma zewnętrzna, to nie jest z przetargu. To jest firma, która rozmawiała z firmą od 
rowerów, czyli z firmą [głos niezrozumiały] Orange, bo oni są u nas firmą, która realizuje to 
zadanie i oni rozmawiają z nimi jako prywatny podmiot, który będzie z nimi się rozliczał, nie z 
miastem. Więc tak to wygląda. Bo też mamy kilka takich stacji partnerskich, tak jak na 
przykład Słupno też ma kilka swoich, dwie stacje są w Słupnie, więc Słupno też za to płaci, a 
nie miasto, więc to tak to wygląda właśnie.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo 
dziękuję. Wystarczająca odpowiedź. Dziękuję bardzo, Panie dyrektorze. Szanowni Państwo, 
punkt czwarty.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 4 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Czy tutaj 
macie Państwo jakieś uwagi, pytania, wnioski. Nie widzę.” 
 
Ad pkt. 5 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Zatem 
pozostaje mi zakończyć dzisiejsze posiedzenie. Bardzo Państwu dziękuję za obecność i do 
zobaczenia na sesji rady miasta.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  
/-/ Marta Krasuska 

 
 
 
Protokołowały: 
 
/-/ Jolanta Kozera 
/-/ Małgorzata Danieluk 


